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Protokoll nr 190 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 
2022-05-14 på restaurang Verona. 
 
Närvarande: Maria Fermvik, Kerstin Hansson, Inga-Lill Nilsberth, Ulf Petersson, 
Anders Collbo, Annica Ljungdahl och Kenneth Lundqvist. 
Frånvarande: ---- 
 
§ 1.   Sammanträdet öppnades. 
          Maria Fermvik hälsade alla välkomna. 
 
§ 2.   Dagordningen. 
          Utsänd dagordning godkändes. 
 
§3.    Föregående protokoll. 
          Protokoll 189 godkändes. 
 
§ 4.   Renovering av Violgatan. 
          Beslutades att ej gå vidare med renovering av Violgatan efter att provgrop har 
          utförts i gatan. Kostnaderna blir för stora med urgrävning och uppbyggnad och  
          med bara uppfyllning på befintlig yta så kräver det fortsatt underhåll årligen. 
 
§ 5.   Renovering av tvättstugan. 
          Beslutades att Kenneth Lundqvist tar kontakt med Halmstad kommun betr. att ny 
          kulör har målats på tvättstugan. 
          Ny förrådsdörr har monterats på tvättstugan. Dörren har skänkts av Birgitta och Per 
          Almgren. Styrelsen tackar Birgitta och Per för denna fina dörr. 
          Ulf Petersson ska kolla på fönstret och se om det går att renovera. 
 
§ 6.   Lekbord och papperskorg till lekplatsen. 
          Beslutades att inköpa 1 st lekbord av trä med fasta bänkar och 1 st papperskorg av 
          plast som kan fästas på stolpe. Kerstin Hansson beställer papperskorgen och 
          vaktmästare inhandla lekbord på t.ex. Biltema. 
 
§ 7.   Staketfrågan. 
          Beslutades att styrelsen tar kontakt med berörda stugägare ännu en gång om att  
          ändra staketen till föreningens ordningsföreskrifter. Maria Fermvik och Kenneth 
          Lundqvist bestämmer ett datum för ett möte med berörda stugägare. 
 
§ 8.   Solceller på stugorna. 
          Föreningen har inget att invänd mot att solceller monteras på taken till stugorna. 
          Bygglov kan krävas för solceller så resp. stugägare får ta kontakt med Halmstad  
          kommun om eventuell bygglovsansökan. 
 
§ 9.   Nya medlemmar. 
          Inga nya medlemmar. 
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§ 10.  Övriga frågor. 
            
           a. Hemsidan. 
               Information om nya hemsidan skall anslås på anslagstavlorna. 
               Hemsidan kommer att användas för information till medlemmar bl.a. 
               så kommer styrelseprotokollen att finnas tillgängliga på hemsidan. 
 
            b. Gemensam hållning. 
                 Vid frågor som berör Strandhagas förening så kan medlemmar mejla in   
                 frågorna till styrelsen som behandlas vid nästkommande styrelsemöte. 
 
            c. Fasadmålning klubbstugan. 
                Beslutades att samtliga fasader på klubbstugan skall ommålas. 
                Ommålningen skall ske frivilligt av medlemmar mot en tidigare bestämd tim- 
                ersättning. 
                Ulf Petersson upprättar ett förslag på tidpunkt och meddelar Maria Fermvik 
                som mailar ut till medlemmarna. 
 
            d. Råttproblemen. 
                 22 st. nedslag i fällan i avloppsledningen under senaste månaden. Under 
                 vintern har det varit ganska lugnt med råttor i ledningsfällan. 
 
            e. Bredband. 
                 Vid strul med bredbandsanslutning skall man först kolla så att lamporna lyser i  
                 anslutningsboxen inne i stugan. Om de inte lyser kan man hämta en ny ström- 
                 adapter på rådhuset i Halmstad. 
 
§ 11.    Nästa möte. 
             Lördagen den 13 Augusti med början kl.10.00 i klubbstugan. 
 
§ 12.    Avslutning. 
             Maria Fermvik tackade och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
 
Kenneth Lundqvist 
Sekr. 
 
Justeras 
 
 
Maria Fermvik 
Ordf.       


